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dació enorme; també la desforestació mundial, pensant que les plantes són una font important d'oxigen i les estem eli
minant. També estem fent malbé la capa d'ozó, que és la que reflexa els rajos UVA del Sol, això vol dir un augment de 
temperatura global. Nosaltres, ens movem gràcies als combustibles fòssils (petroli i gas), i amb els anys que portem amb 
els cotxes i avions, ja n'hem gastat una gran part, a més, quant utilitzem combustibles fòssils, estem contaminant moltís- 
sim i no ens ho podem permetre això.
Per això, crec que no hauríem de contaminar tant o per lo menys intentar-ho.

Ot Garcia Castell

-  Avui mateix he llegit un text del canvi climàtic, i realment la cosa està malament!
Les temperatures a l'estiu són insuportables, i a l'hivern congelades, el cas és que ara diem que les temperatures estan 
augmentant respecte les que hi havia l'any passat, però el fet és que ho ha estat fent sempre. L'única diferència és que 
abans aquests canvis es feien durant segles i ara en una dècada. Els científics preveuen que en aquests últims 10 anys 
les temperatures podrien pujar entre 1 '4 °C i 5'8°C.
Una de les coses que més preocupa és que l'Antàrtida s'està desglaçant, (un terç ja ho està), i diuen que al 2020 ja estarà 
desglaçat el 87% i això provocarà la desaparició de nombroses illes.
Aquests canvis els viu tothom, però els hi afectarà més als que viuen als països pobres perquè no tenen tants recursos!!! 
Això ho hauríem de fer canviar, hauríem de fer alguna cosa perquè no continuï així. Per exemple: anar més sovint amb 
transport públic, reciclar... Si us plau, doneu alguna proposta, però que es puguin fer realitat!!!

Cèlia Forcano Campmany

* A mi m'agradaria parlar del reciclatge. Des de petits ens han ensenyat que s'ha de reciclar i produir la menor quantitat 
de deixalles i que si no fem això, hi haurà unes conseqüències. Tot i sabent el que pot passar, encara veig persones que 
sembla que no en facin gaire cas. Crec que pensem que podria ser desastrós però no ens acabem d'imaginar com seria de 
veritat i això fa que no ens conscienciem gaire. Trobo que si ho penséssim a fons, veuríem que el que pot passar és molt 
perjudicial. Però tot i que hi hagi gent que encara no s'ha acabat de conscienciar del tot, sé que n'hi ha que ho està i que 
al llarg dels anys aquest problema ha anat millorant i cada cop hi ha més persones que saben què és el que han de fer.

Sònia Carreras Barnés

* Llagostera, per un món a favor del medi ambient...
Qui som?
El planeta terra és casa nostra, i us asseguro que a casa vostra no tireu les deixalles per terra i les deixeu allà, segur que 
quan us canseu del xiclet no el llenceu a terra, per què la mare...
Doncs, us pot sonar molt típic però el que no es fa a casa tampoc es fa al carrer, ni al camp ni a cap lloc de l'aire lliure. 
De Terra només n'hi ha una i si ella desapareix, nosaltres també.
És per això que nosaltres la volem ajudar.
Què fem?
Organitzem tallers, activitats...per a vosaltres, perquè creiem que tot això no s'aconsegueix d'un dia per l'altre i es ne
cessita esforç i gent, a part de la feinada que farem sense adonar-nos-en, ens divertirem, farem acampades, jocs...
Qui hi pot participar?
Es realitzaran diferents activitats i trobades que es comunicaran o bé a la web o per les escoles i els instituts, hi pot 
participar tothom a partir de 7 anys.
Bé...això tan sols ha estat una breu explicació... us podeu informar millor a les nostres xarxes socials.
Esperem que us hi animeu, serà la canya!

Paula Vargas Gispert

* Si les abelles desapareguessin, també ho farien el 60% de fruites i verdures que avui consumim.
Les abelles pol·linitzen més de 25.000 espècies de plantes amb flors. Sense les abelles, l'activitat agrícola desapareixeria. 
La seva desaparició provocaria greus desequilibris a l'economia mundial, ja que ajuden a generar milers de milions de 
dòlars cada any.
Tot hi que sabem totes les conseqüències que la seva desaparició pot arribar a produir el nombre d'abelles no para de
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